

Dear Friends and Supporters,

**We made it!**

WOW! You all carried us through the finish line of our [Kickstarter campaign for the IRIBA Center](#) and helped us reach our \$40,000 goal!!!! Three days early!!!

We are proud and exhilarated by your support! It's fabulous!

What is even more heart-warming is that new pledgers are still joining us and contributing so that IRIBA Center can go even further. **We have reached 273 backers. Together you have contributed \$42,671.**

The more we are able to raise, the more we are able to accomplish! So now, with just 55 hours to go, we'd like to please ask you to continue spreading the word and, for those who haven't yet, to consider joining us!

THANK YOU SO MUCH!

Anne & Assumpta



Chers amis, chers soutiens,

**On a réussi!**

Trois jours avant la fin de notre [campagne Kickstarter pour le Centre IRIBA](#), nous avons atteint et même dépassé notre but de \$40,000! GRACE A VOUS TOUS!

Nous sommes euphoriques et tellement fières de votre soutien! C'est fabuleux!


Ce qui nous fait encore plus chaud au coeur, c'est que de nouveaux contributeurs continuent de nous rejoindre pour qu'IRIBA aille encore plus loin. **Vous êtes maintenant 273 à avoir contribué à un total de \$42.671.**

Plus la somme que nous parviendrons à réunir sera importante, plus nous pourrons accomplir de choses pour le Centre IRIBA. Maintenant qu'il nous reste 55 heures avant notre heure limite, n'hésitez pas à continuer à faire passer le mot et à nous rejoindre!

MILLE MERCI!

Anne et Assumpta

[Find us on Facebook](#) 

Forward this email to a friend 

[Forward email](#)



This email was sent to [anneaghionfilms@gmail.com](mailto:anneaghionfilms@gmail.com) by [anneaghion@gmail.com](mailto:anneaghion@gmail.com) | [Update Profile/Email Address](#) | Instant removal with [SafeUnsubscribe™](#) | [Privacy Policy](#).

Anne Aghion Films | PO Box 1528 | New York | NY | 10276

